
Protokół Nr XIII/15 
 

z XIII sesji Rady Gminy Mieścisko w dniu 4 grudnia 2015 r. w godzinach od 12.00 do 14.00  
w sali sesyjnej Urzędu Gminy Mieścisko. 

 
 

 
Adn. 1 
 
 XIII sesję Rady Gminy Mieścisko otworzyła Przewodnicząca Rady – P.Elżbieta 
Kapczyńska. 
Na wstępie powitała radnych Rady Gminy, Wójta Gminy – P.Andrzeja Banaszyńskiego oraz 
pracowników administracji samorządowej, radnego powiatowego – P.Tadeusza 
Synorackiego, delegata Powiatowej Izby Rolniczej – P.Ryszarda Sadłowskiego, sołtysów wsi 
oraz wszystkich gości obecnych na dzisiejszej sesji. 
(Listy obecności sołtysów wsi oraz zaproszonych gości stanowią Załączniki Nr 1 i 2 do 
protokołu). 
 
Adn 2 
 

Przewodnicząca Rady Gminy stwierdziła, że na 15 radnych, na sesji obecnych jest 15, 
co stanowi quorum, wobec czego Rada jest prawomocna do prowadzenia obrad i 
podejmowania uchwał. 
(Lista obecności radnych Rady Gminy stanowi  Załącznik Nr 3 do protokołu). 
 
Adn. 3 
 
 Przewodnicząca Rady Gminy odczytała Porządek obrad, jaki radni i goście otrzymali z 
zaproszeniem na sesję. Następnie zwróciła się z pytaniem czy ktoś ma do wniesienia zmiany 
do w/w porządku obrad ? 
- Wójt Gminy – zawnioskował o wprowadzenie do porządku obrad dodatkowego projektu 
uchwały w sprawie  zmiany Uchwały Nr XII/67/15 Rady Gminy Mieścisko z dnia 10 listopada 
2015 r. w sprawie podatku od środków transportowych ponieważ Regionalna Izba 
Obrachunkowa powiadomiła o wszczęciu postępowania nadzorczego do w/w uchwały z 
powodu braku  w §1 pkt. VII przy pozycji podatku od autobusu, w zależności od liczby miejsc 
do siedzenia zapisu „poza miejscem kierowcy”. Stąd wniosek o wprowadzenie do porządku 
zmiany uchwały w sprawie podatku od środków transportowych. 
Przewodnicząca Rady poddała wniosek Wójta o wprowadzenie do porządku obrad projektu 
uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XII/67/15 Rady Gminy Mieścisko z dnia 10 listopada 
2015 r. w sprawie podatku od środków transportowych pod głosowanie. 
Na 15 radnych wniosek w głosowaniu został przyjęty jednogłośnie. 
Innych zmian do porządku obrad nie zgłoszono.   
Porządek obrad XIII sesji Rady Gminy po zmianach przedstawia się następująco: 
 1. Otwarcie sesji. 
 2  Stwierdzenie quorum. 
 3. Przedstawienie porządku obrad  XIII  sesji Rady Gminy – możliwość  wprowadzenia zmian. 
 4.Przyjęcie protokołu obrad z poprzedniej sesji. 
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 5. Interpelacje i zapytania radnych. 
 6. Zapytania sołtysów. 
 7. Informacja z działalności Wójta w okresie międzysesyjnym. 
 8. Informacja z działalności Przewodniczącej Rady Gminy w okresie  
    międzysesyjnym. 
9. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia taryf za zbiorowe zaopatrzenie w wodę  
i zbiorowe odprowadzanie ścieków oraz dopłat do taryfowych grup odbiorców. 
10. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 
Problemów Alkoholowych na rok 2016. 
11. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości gruntowej 
położonej we wsi Mieścisko. 
12. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XII/67/15 Rady Gminy Mieścisko z dnia 
10 listopada 2015 r. w sprawie podatku od środków transportowych. 
13. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 
14. Wolne głosy i wnioski. 
15. Zakończenie. 
 
Adn. 4 
 
 Przewodnicząca Rady poinformowała, że do protokołu z ostatniej sesji nikt nie wniósł 
uwag, w związku z powyższym wnioskowała o jego przyjęcie bez odczytywania. 
Protokół z ostatniej sesji Rady Gminy został w głosowaniu przyjęty jednogłośnie bez 
odczytywania. 
 
Adn. 5 – interpelacje i zapytania radnych 
 
- radny Rodzewicz: 
1) zabrał głos z upoważnienia osób handlujących przy Domu Kultury w Mieścisku w sprawie 
zmiany stawki opłaty targowej ewentualnie jej anulowanie. „Osoby te argumentowały to 
tym, że albo w okolicach nie ma w ogóle opłaty albo są opłaty w miastach typu Kłecko, 
Wągrowiec w okresie targowym na placach rzędu 12 zł a w naszej gminie jest 25 zł. Nie 
mówią żeby w ogóle ja znieść. Taka przyzwoita opłata byłaby rzędu 15 zł i to by ich bardzo 
satysfakcjonowało”; 
2) „aktualnie przed Domem Kultury w Mieścisku trwają prace nad zagospodarowaniem placu 
zielonego. Zdaniem radnego w tej chwili priorytetem  winno być wyczyszczenie rynsztoków, 
gdzie jest w nich pełno liści i śmieci aby woda mogła swobodnie spływać; 
3) ponowił swój wniosek wielokrotnie zgłaszany, że w okresie deszczu dojście do DINO jest 
bardzo utrudnione”; 
4) sprawa dziur na ulicach. Było sucho – były dziury małe 20 x 20 cm. Wtedy tona asfaltu 
kosztowała 1.200 zł. W tej chwili są wielkości 80 x 80 cm i tona asfaltu też kosztuje 1.200 zł; 
- radny Serwatka: 
1) „jest parking między szkołą a DINO i na wjeździe od strony Szkoły wybiła się bardzo duża 
dziura. Jest to niebezpieczne kiedy tam po deszczu wjeżdżają samochody”; 
2) „na zebraniu w Jaroszewie Pierwszym był zgłoszony postulat aby przy drodze 190 
wymalować pasy na dwóch przejściach: koło Kościoła i koło dawnego sklepu gdyż tam bardzo 
dużo dzieci przechodzi przez tą drogę. Mimo ograniczenia prędkości jest tam 
niebezpiecznie”; 
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- radna Chelwing – ponowiła prośbę Pani sołtys z Popowa Kościelnego o przejście dla 
pieszych do nowo wybudowanych budynków i Osiedla  a blokami w Popowie Kościelnym. 
Tam dużo dzieci chodzi do Szkoły i dla ich bezpieczeństwa  byłoby dobrze jakby były pasy”; 
 
Adn. 6 – zapytania sołtysów 
 
- P.Kmieciak – sołtys wsi Jaroszewo Drugie – zapytał czy jest możliwe przejście dla pieszych 
koło przystanku autobusowego ? 
- P.Starosta – sołtys wsi Popowo Kościelne: 
1) „trwa na terenie gminy wymiana lamp. Czy jest ujęte w planach postawienie lampy na 
ul.Półwiejskiej koło P.Jeziorka i  P.Barca ?” 
3) podziękowała w imieniu swoim i radnej P.Chelwing Wójtowi za użyczenie sali w Domu 
Kultury w Popowie Kościelnym na imprezę charytatywną na rehabilitację dla dziecka; 
Odpowiedzi na pytania sołtysów udzielił Wójt Gminy – P.Andrzej Banaszyński: 
- przejście dla pieszych na drodze powiatowej w Popowie Kościelnym – zostało zgłoszone i 
napewno na wiosnę zostanie zrobione. Oni na te rzeczy muszą zrobić program organizacji 
ruchu i to musi być zatwierdzone Jest to krótszy cykl niż na drodze wojewódzkiej”;  
Myślę, że na drodze wojewódzkiej też do wiosny uda się te pasy wymalować”; 
- odnośnie lampy k.P.Jeziorka –„trudno powiedzieć bo nie dysponuję tymi mapami. 
Przyjęliśmy zasadę, że na razie wymieniamy lampy te które są. Będzie możliwość podpisania 
aneksu w styczniu, albo lutym na dobudowy, które będą konieczne”; 
 
Adn. 7 
 
 Wójt Gminy przedstawił informację ze swojej działalności w okresie międzysesyjnym. 
(Informacja Wójta z działalności stanowi  Załącznik Nr  4 do protokołu). 
 
 
Adn. 8 
 
 Przewodnicząca Rady przedstawiła informację ze swojej działalności w okresie 
międzysesyjnym: 
- 11 listopada br. – udział w obchodach  Święta Niepodległości w Mieścisku: we mszy św. 
oraz okolicznościowym programie artystycznym w wykonaniu uczniów Gimnazjum; 
- 21 listopada br. – udział w obchodach święta Dnia Pracownika Socjalnego i przekazanie 
życzeń od Rady Gminy; 
- 22 listopada br.- udział w uroczystej mszy z okazji  50-lecia kapłaństwa byłego proboszcza 
parafii w Mieścisku – ks.Kanonika Stanisława Podlewskiego,  
- w godzinach  popołudniowych - udział w koncercie poetycko-muzycznym pn. ”Z muzyką 
przez życie”; 
- 25 listopada br. – udział we wspólnym posiedzeniu  komisji Rady; 
- 27 listopada br – udział w obchodach XXV-lecia Spółdzielczej Grupy Bankowej w Poznaniu 
do której należy  nasz Bank – Oddział Mieścisko. 
 
Z kolei Przewodnicząca Rady udzieliła głosu Dyrektor Szkoły Podstawowej w Mieścisku – 
P.Jadwidze Soczka, która zabrała głos z ramienia CARITAS działającego przy Parafii 
pw.Sw.Michałą Archanioła w Mieścisku, która planuje zorganizować wigilię dla osób 
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samotnych, starszych. Tym samym zwróciła się do  sołtysów o zgłoszenie takich osób, które 
chciałyby wziąć udział w Wigilii. 
 
Adn.9 -Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia taryf za zbiorowe zaopatrzenie w wodę  
i zbiorowe odprowadzanie ścieków oraz dopłat do taryfowych grup odbiorców. 

Przewodnicząca Rady udzieliła głosu Prezesowi AQUANET Mieścisko sp. z oo – 
P.Maciejowi  Wojtyszyn 
P.Prezes poinformował, że po przedstawieniu Radzie przez AQUANET wniosku o 
zatwierdzenie taryf za wodę i ścieki od Wójta Gminy wpłynęło pismo z prośbą o ewentualną 
rezygnację z części zadań inwestycyjnych zmierzającą do tego żeby utrzymać stawki taryfowe 
na poziomie ubiegłorocznym i obniżyć zaproponowane przez AQUANET stawki opłat 
abonamentowych. AQUANET przychylił się do w/w prośby i w związku z tym została 
przedłożona 17 października br do Wójta Gminy autopoprawka, która zakłada utrzymanie 
stawek ubiegłorocznych, a więc stawki za 1 m3 wody w kwocie 3,92 zł i stawki 
abonamentowej 3,03 zł na 1 odbiorcę na miesiąc oraz utrzymanie stawki ubiegłorocznej 
odprowadzanych ścieków w wysokości 11,39 zł za 1 m3 i wprowadzenie nowej opłaty 
abonamentowej w wysokości 2,01 zł na miesiąc. Szczegółowe plany inwestycyjne spółki 
AQUANET Mieścisko zostały przedstawione na wspólnym posiedzeniu Komisji. 
- Przewodnicząca Rady – „nas odbiorców interesuje zawsze cena brutto to co płaci 
odbiorca”; 
- P.Prezes – „do wszystkich tych stawek należy doliczyć 8% VAT. Ja mówię o stawkach 
taryfowych, jakie ustala spółka AQUANET Mieścisko. Natomiast stawki dla odbiorcy już są 
składową dwóch rzeczy: tj. dopłat z budżetu i to co płacą mieszkańcy. Ja cały czas mówię o 
kwotach, które dotyczą taryfy, tj. stawki która finalnie kasowana jest przez spółkę 
AQUANET”. 
Nad przedstawionymi propozycjami cen wody i ścieków dyskusję zarządziła Przewodnicząca 
Rady: 
- radny Rodzewicz – „zwiększenie zużycia wody i ścieków powoduje wzrost dopłat z budżetu 
gminy. Radny nawiązując do stawki wody pozwolił sobie przeczytać na sesji informację o 3 
grupach taryfowych: I-gospodarstwa domowe pobierające wodę dla celów socjalnych, 
bytowych; II – pozostali odbiorcy – prowadzący działalność gospodarczą, przemysłową, 
handlową wykorzystujących wodę do produkcji; III- woda służąca do celów p. poż. W gminie 
Mieścisko orientacyjnie ci, którzy mieszczą się w II grupie zużywają prawie 70.000 m3 wody 
doliczając VAT to daje prawie 59.000 zł w skali roku dopłat do tych dużych przedsiębiorstw. 
Uważam, że gmina jak i my społeczeństwo nie powinna dopłacać do tych dużych 
przedsiębiorstw. Radny zwrócił uwagę na  nieporównywalne wielkości zużycia wody przez 
duże przedsiębiorstwo i skali dopłaty z budżetu gminy a samotnej osoby zużywającej 
niewiele wody gdzie tym  samym dopłata jest niewielka. Zdaniem radnego jeśli chodzi o 
sprawy społeczne nie jest to w porządku. Radny stał na stanowisku, że nie powinno być 
dopłaty do tych, którzy nie wykorzystują wody do celów bytowych. Jeśli już nie 
wprowadzamy 2 stawek: niższa, wyższa to przynajmniej dopłacajmy tylko do ilości wody do 
celów komunalnych. Jednocześnie radny stwierdził, że należałoby podjąć działania do 
rozwiązania umowy z AQUANET-em Jednocześnie radny zwrócił uwagę, że ile faktycznie 
dołożymy z budżetu do wody i ścieków będzie wiadomo po zakończeniu roku 2016.To co 
zostało przedstawione w propozycjach taryf za wodę i ścieki to nastąpiło obniżenie dopłaty z 
budżetu. 
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Do wypowiedzi radnego ustosunkował się Wójt Gminy – „Rada Gminy kiedy włączyliśmy się 
w spółkę z AQUANET-em przyjęła taką ścieżkę taryfową, która miała z jednej strony wzrastać 
nie dużo a z drugiej strony miało przechodzić również to utrzymanie na mieszkańców. 
Dlatego aby zmniejszyć obciążenie dla mieszkańców Rada Gminy wprowadziła dopłaty. 
Jednocześnie Wójt zwrócił uwagę na dokonane w tym czasie zakupy inwestycyjne, np.prasa 
do osadu oraz inne planowane na tok 2016 w celu usprawnienia sieci i kanalizacji. Mówi się o 
spięciu Mieściska z Zabiczynem, o odwiercie studni w Miłosławicach, zakupy nowego 
sprzętu. Proszę mi pokazać czy coś wydano na te cele z budżetu Gminy. Kiedy dostaliśmy 
dzierżawę za 25 lat to zostało od razu obrócone w kanalizację Zabiczyna. 
Nigdy nie mówiłem żeby różnicować przedsiębiorców. Na terenie gminy 10 największych 
pobiera 25% wody. Nam zależy na sprzedaży wody. Przedsiębiorca może wybudować własną 
studnię. Jest też kwestia ulg dla przedsiębiorców dających zatrudnienie. Wnosząc 
autopoprawkę zmniejszono koszty o 40.000 zł. Zobowiązałem Prezesa, że mają być to rzeczy, 
które nie wpłyną na bezpieczeństwo pracy sieci”; 
- Prezes AQUANET- „jak ważna jest woda to pokazał ten rok. On jest rekordowy jeśli chodzi o 
liczbę wykonanych przyłączy i to w wielu wsiach była część gospodarstw nie podłączona do 
sieci wodociągowej. Te gospodarstwa korzystały ze swoich hydroforów”; 
- radny Rodzewicz – ponowił swój wniosek przed przystąpieniem do głosowania uchwały o 
zróżnicowanie dopłat z budżetu gminy. Są 2 rodzaje dopłat; 
- Wójt – „po pierwsze taryfa została przedstawiona w określonym czasie, po drugie została 
Radzie w terminie przedstawiona, po trzecie została złożona autopoprawka. Dzisiaj jest 
wniosek, że mamy coś różnicować ja pytam: co, o ile i w jakiej wysokości ? Co można zyskać, 
a co stracić. Ja rozumiem, że to jest wniosek na przyszły rok bo dzisiaj mija termin 
uchwalenia taryf”; 
- radny Witucki – „dyskutujemy o kwocie dopłaty do 1 m3.Natomiast stawka, którą przyjął 
AQUANET czy my uchwalimy dopłatę czy nie to oni tak dostaną. Faktem jest, że ten co więcej 
zużywa wody dostaje większą dotację”; 
- radny Rodzewicz – „ustaliliśmy na komisjach, że będziemy różnicować cenę 1 kubika na 
przyszły rok.My rozmawiamy o różnicowaniu samej dopłaty. Uważam, że te duże 
przedsiębiorstwa nie powinny otrzymywać dopłaty z budżetu gminy”; 
- radny Wojtyszyn – „jak różnicować te dopłaty jeśli  jak jest zróżnicowana w gospodarstwach 
hodowla?” 
- Wójt – „w tych 10 przedsiębiorstwach – 8 to przedsiębiorstwa rolne”; 
- Radca Prawny – „skoro jest projekt uchwały, a Pan radny ma swoją poprawkę to proszę 
określić jaką zmianę Pan proponuje ?” 
- radny Rodzewicz – „w $ 4.zapisać, że dopłata dotyczy tylko wyłącznie gospodarstw 
domowych wykorzystujących wodę do potrzeb bytowych, mieszkaniowych”; 
- Przewodnicząca Rady poddała wniosek radnego pod głosowanie: „kto jest za tym żeby taką 
treść  zaproponowaną przez radnego Rodzewicza wprowadzić ?” 
Na 15 radnych: 10 głosowało „przeciw”, 1 „za” i 4 „wstrzymało się od głosu”. 
Większością głosów wniosek radnego Rodzewicza został odrzucony. 
Z kolei Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt uchwały w treści przedłożonej 
na sesję wraz z załącznikiem do uchwały szczegółowo określającym ceny wody, ścieków i 
opłat abonamentowych na rok 2016. 
Na 15 radnych: 12 głosowało „za”, 1 „przeciw” i 2 radnych „wstrzymało się od głosu”. 
Uchwała w głosowaniu została podjęta większością głosów i stanowi Załącznik Nr 5 do 
protokołu. 
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Wniosek o zatwierdzenie taryf wraz z autopoprawką stanowi  Załącznik Nr 6 do protokołu. 
 
Adn. 10. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i 
Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na rok 2016. 
W pierwszej kolejności głos zabrał Wójt Gminy będący Przewodniczącym Gminnej Komisji 
Rozwiązywania Problemów Alkoholowych w Mieścisku, który zaapelował o szeroko pojęta 
czujność i współpracę z Komisją w kwestii nadużywania alkoholu przez mieszkańców, jak 
również innych niepokojących zjawisk. Przytoczył w liczbach wielkość sprzedanego alkoholu 
w gminie Mieścisko w roku 2007, która wynosiła 2.070.254,54 zł i w porównaniu w roku 
2014, która wyniosła 3.236.789,04 zł. Wskazał na wiele osób, które dzięki pracy Komisji 
zostało wyleczonych, oczywiście tych, które tego chciały. Na rolę w tym zakresie działającego 
w gminie Klubu „Rybak”. 
Z kolei Przewodnicząca Rady powitała przybyłą na sesję P.Anne Twardowską – Z-ce 
Przewodniczącego Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych, która w 
swoim wystąpieniu przedstawiła głównie założenia Programu na rok 2016, stanowiące 
kontynuacją działań z lat poprzednich: 
- prowadzenie punktów konsultacyjno-edukacyjnych dla osób z problemem alkoholowym; 
- prowadzenie świetlicy środowiskowej, 
- prowadzenie edukacji w zakresie profilaktyki na terenie szkół, w tym zakup programów 
profilaktycznych rekomendowanych przez PARPA; 
- pikniki rodzinne; 
- współpraca z Ośrodkiem Pomocy Społecznej w zakresie dożywiania dzieci z rodzin 
dotkniętych problemem alkoholowym; 
- radna Kapczyńska – zapytała kto kwalifikuje  do świetlicy środowiskowej ? Czy widzi Pani 
liczbę zwiększenia  dzieci ? 
- P.A.Twardowska – Z-ca Przewodniczącego – „na tę chwilę jest zapisanych 19 dzieci. Grupa 
nie powinna liczyć więcej niż 15. Opiekun świetlicy ma aktualnie do pomocy stażystkę. 
Swego czasu zwróciliśmy się do Dyrektorów Szkół o wskazanie dzieci, które kwalifikowałyby 
się do tej świetlicy. Podstawą do weryfikacji i zarazem pierwszeństwo to powinno być 
dziecko z rodziny z problemem alkoholowym. My się sztywno tych ram nie trzymamy. 
Największy problem jest z dojazdem dzieci do świetlicy środowiskowej” Jednocześnie 
P.A.Twardowska poinformowała o nowej inicjatywie z jaką wychodzi Gminna Komisja do 
mieszkańców gminy  t.j. zaproszenie wszystkich ludzi dobrej woli: młodzież, studentów, 
osoby bezrobotne oraz pracujące, które bez wynagrodzenia na zasadzie wolontariatu 
chciałyby pomóc dzieciom i młodzieży w nauce, pobudzaniu zainteresowań, kształtowaniu 
pożądanych postaw i zachowań. Zajęcia odbywałyby się na miejscu w świetlicach wiejskich .Z 
tego typu ogłoszeniem wystąpiono do radnych i sołtysów wsi. Z każdym wolontariuszem 
będzie spisana umowa. 
Przewodnicząca Rady poddała projekt uchwały pod głosowanie. Na 15 radnych uchwała w 
głosowaniu została podjęta jednogłośnie i stanowi  Załącznik Nr 7 do protokołu. 
 
11. - Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości gruntowej 
położonej we wsi Mieścisko. 
Uzasadnienie do projektu uchwały przedstawił Wójt Gminy. 
Przewodnicząca Rady poddała projekt uchwały pod głosowanie. 
Na 15 radnych: 14 głosowało „za” i 1 radny „wstrzymał się od głosu”. 
Uchwała została podjęta większością głosów i stanowi  Załącznik Nr 8 do protokołu. 
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Adn.12 - Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XII/67/15 Rady Gminy Mieścisko z 
dnia 10 listopada 2015 r. w sprawie podatku od środków transportowych 
Przewodnicząca Rady poinformowała, że tak jak wcześniej wyjaśniał P.Wójt przy pozycji 
podatku dot. autobusów należy dopisać wyrażenie „poza miejscem kierowcy”. 
Wobec braku zapytań Przewodnicząca Rady poddała projekt uchwały pod głosowanie. 
Na 15 radnych uchwała w głosowaniu została podjęta jednogłośnie i stanowi Załącznik Nr 9 
do protokołu. 
 
Adn. 13 
 
Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych udzielił Wójt Gminy: 
 
Adn. 14 – Wolne głosy i wnioski 
- radny Staroń – „zatoka autobusowa w Zbietce jest na ukończeniu ale wygląda jak nie 
dokończona. Chodnik do zatoki jest zrobiony, a zjazd nie zrobiony” 
-  radna Kubicka: 
1) wymienia się lampy w gminie na ledowe. Mieszkańcy proszą żeby przy budynku nr 13 w 
Zabiczynie założyć oświetlenie dlatego, że tam stoi hydrant na środku chodnika i nic nie 
widać”; 
2) przystanek na końcu wsi. Niektórzy kierowcy wjeżdżają do wsi inni jadą prosto zostawiając  
tych ludzi. Kierowcy tłumaczą, że tam nie ma żadnego przystanku”; 
- radna Oelke: 
1) wnioskowała o załatanie dziur w Gołaszewie za P.Włodarczykiem; 
2) pojawiły się dziury w kierunku Wiela- Gołaszewo; 
3) w imieniu mieszkańców prośba aby k./P.Krawczak , Nowaków i Stoińskich było oświetlenie 
bo tam są słupy; 
4) radna zaprosiła radnych na zebranie poświecone świetlicy w Gołaszewie, które odbędzie 
się w dniu 12 grudnia br. 
- radna Maczyńska – wnioskowała jeśli byłoby możliwe usunięcie drzew na ul.Wagrowieckiej 
przy szkole, w miejscu gdzie jest parking przy Szkole Podstawowej gdyż tam jest ograniczona 
widoczność w godzinach rannych  jak również kiedy kończą się lekcje; 
- radny Serwatka – odnośnie autobusów dowożących dzieci w godzinach rannych. Prośba 
aby cały rok nie jeździły na 7.00. 
Odpowiedzi na zapytania radnych udzielił Wójt Gminy – P.Andrzej Banaszyński. 
- radny Kalka – zaprosił  na 6 grudnia na godz.15.00  na spotkanie z Mikołajem do Domu 
Kultury. Jest to impreza organizowana w Mieścisku po raz czwarty. 
W związku z wyczerpaniem punktów porządku sesji Przewodnicząca Rady podziękowała 
wszystkim za udział i zamknęła XIII sesję Rady Gminy Mieścisko. 
 
 
          Protokółowała:     Przewodniczyła sesji: 
 
 Inspektor ds. obsługi organów 
 Gminy       Przewodnicząca Rady 
 
                   /Wiesława Kujawa/    /Elżbieta Kapczyńska/ 


